

## **PYKÄLÄ RY:N**

### **HALLITUKSEN KOKOUS 3/2018**

**AIKA:** 15.1.2018 klo 18.00

**PAIKKA:** Yhdistyksen kerhotilat  
Suvilahdenkatu 10 B, 5. kerros

**LÄSNÄ:** Jemina Fallenius, puheenjohtaja  
Sara Antonacci, sihteeri  
Katja Hoppu  
Santeri Aila  
Daniel Barriskell  
Helmi Hieta-aho  
Inka Sajakoski  
Olga Larinkari  
Sebastian Pohja (saapui kohdassa 13.1., poistui kohdassa 13.2.)  
Kristiina Kaski (saapui kohdassa 13.1., poistui kohdassa 13.2.)  
Antti Silvolahti (saapui kohdassa 11.2., poistui kohdassa 11.3.)  
Sinia Raittila (saapui kohdassa 11.2., poistui kohdassa 11.3.)  
Julia Sundström (saapui kohdassa 11.2., poistui kohdassa 11.3.)  
Ella Hirvenkari (saapui kohdassa 11.2., poistui kohdassa 11.3.)

#### **1. Kokouksen avaaminen**

Puheenjohtaja Fallenius avasi kokouksen kello 18.06.

#### **2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen**

Todettiin kokouksen olevan laillisesti koolle kutsuttu ja päätösvaltainen

#### **3. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi**

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi muutoksin. (Liite 1)

#### **4. Ilmoitusasiat**

Tiedotusvastaava Hoppu kehotti kaikkia ottamaan ruokaa. Kiitettiin Hoppua ruoasta.

Hoppu totesi tarjolla olevan hallituksen yhteistä lempiruokaa.

Iloittiin siististä Pykälästä.

Todettiin Vaihtokaronkkaa ja Siivousbileitä vietetyn.

Puheenjohtaja Fallenius ilmoitti osallistuneensa Asianajapäiville.

Fallenius totesi Lakimiesliiton opiskelijaseminaaria vietetyn.

## **5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen**

Siirrettiin edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen hallituksen sähköpostilistalle.

## **6. Opintoasiat**

### **6.1 Seminaarivapaapaikat**

Keskusteltiin seminaarivapaapaikoista.

#### **6.1.2 Seminaarivapaapaikkojen myöntämiskriteerit**

Hyväksyttiin seminaarivapaikkojen myöntämiskriteerit. (Liite 2)

### **6.2 Valiokunnan tapahtumat**

#### **6.2.1 Minne vaihtoon? -ilta 30.1.**

Keskusteltiin tapahtuman järjestelyistä.

#### **6.2.2 Studia Iuridica 11.4.**

Keskusteltiin tapahtuman järjestelyistä.

Siirryttiin kohtaan 13.1.

#### **6.2.3 Muut valiokunnan tapahtumat**

Keskusteltiin Lakimiesliiton ja Pykälän mahdollisesti järjestämästä työnhakuillasta.

Keskusteltiin graduillasta.

### **6.3 Vuoden opettaja-äänestys**

Ei uutta asiaa vuoden opettaja-äänestyksestä.

### **6.4 Muut opintoasiat**

Opintovastaava Larinkari kertoi ON-johtoryhmän kokoustaneen ensimmäisen kerran tänä vuonna. Larinkari kertoi kokouksessa käsitellyistä asioista.

Keskusteltiin todistusvalinnasta.

Kokoustauko alkoi kello 19.56.

Kokoustauko päättyi kello 20.08.

Siirryttiin kohtaan 11.2.

## **7. Ulkoasiat**

### **7.1 Tulevat KV-viikot**

Ulkoasiainvastaava Sajakoski kertoi hakukutsun Islannin KV-viikolle lähetettävän pian jäsenistölle.

#### **7.1.1 Pykälän KV-viikko**

Ulkoasiainvastaava Sajakoski kertoi KV-viikon ohjelmasta.

Sajakoski kertoi KV-toimikuntahaun etenemisestä.

Sajakoski kertoi Vice Int.Sek:in viran hakuprosessin etenemisestä.

### **7.2 Vaihtareiden illanvietto 16.1.**

Keskusteltiin tapahtuman järjestelyistä, tarjoiluista ja ohjelmasta.

Keskusteltiin vaihto-opiskelijoiden osallistumisesta Pykälän tapahtumiin.

Keskusteltiin vaihtaritoiminnan kehitystyöryhmän hakukuulutuksen ajankohdasta.

Keskusteltiin uusista vaihtaritoiminnan muodoista.

### **7.3 Vaihtarisitsit 7.2.**

Keskusteltiin tapahtuman järjestelyistä ja jatkoista.

### **7.4 Pikkulaskiainen 8.2.**

Todettiin tapahtumaan tulleen hyvin ilmoittautumisia.

### **7.5 Codex-sitsit 10.2.**

Todettiin hallituksen tapaavan Codexin hallituksen ennen tapahtuman alkamista.

Todettiin sitsit järjestettävän ruotsinkielellä.

### **7.6 Ystävänäpäiväsitsit 15.2.**

Todettiin toisen laulunjohtajista tulevan Kannunvalajista ja toisen Pykälästä.

Keskusteltiin tapahtuman järjestelyistä.

### **7.7 Artikla-sitsit 23.3.**

Ei uutta asiaa.

### **7.8 LKS-sitsit**

Ei uutta asiaa.

### **7.9 KY-sitsit 18.5.**

Ei uutta asiaa.

### **7.10 Muut ulkoasiat**

Todettiin Pykälän vaihtaritarroja tilattavan lisää. Päätettiin kilpailuttaa tarrojen valmistajat.

Keskusteltiin tiloista Lex-sitseille.

Velvoitettiin tiedotusvastaava Hoppu ottamaan tiedotusmozzarella syliinsä. Hoppu jakoi postin.

## **8. Tiedotusasiat**

### **8.1 Nettisivujen päivitys**

Päätettiin jokaisen hallituksen jäsenen katsovan oman virkansa alle kuuluvat osiot nettisivuilta läpi ennen seuraavaa kokousta.

### **8.2 Mediakortti**

Tiedotusvastaava Hoppu totesi päivittäneensä uuden mediakortin nettisivuille.

### **8.3 Muut tiedotusasiat**

Keskusteltiin yhdistyksen seniorijäsenten sähköpostilistasta.

Tiedotusvastaava Hoppu kertoi kilpailuttavansa esittelykirjeet.

Hoppu kertoi tilanneensa käyntikortit yrityssuhdevastaaville.

## **9. Yrityssuhdeasiat**

### **9.1 Yhteistyötapaamiset**

Sihteeri Antonacci kertoi menneistä ja tulevista yhteistyötapaamisista.

### **9.2 Muut yrityssuhdeasiat**

Sihteeri Antonacci kertoi yrityssuhdetoimikunnan kokoustavan tiheään tahtiin.

Antonacci kertoi tavanneensa YSV:n varapuheenjohtaja Reijosen kanssa Inter Vivoksen päätoimittaja Syrjäsen. Antonacci kertoi Inter Vivoksen toimitussihteeri Kukorellin saapuvan YSV:n tulevaan kokoukseen.

Kokoustauko alkoi kello 22.00.

Kokoustauko päättyi kello 22.15.

## **10. Yleisasiat**

### **10.1 Phuksiristeily 22.- 23.1.**

Ei uutta asiaa.

### **10.3 Kevätkauden avajaiset 24.1.**

Yleisvastaava Hieta-aho kertoi lipunmyynnin alkaneen ja sujuvan hyvin.

### **10.5 Haalaribileet 2.2.**

Todettiin haalaritoimikunnan puheenjohtaja Nelli Rönkön ja varapuheenjohtaja Aleks Toivasen saapuvan hallituksen kokoukseen 25.1.

### **10.6 Laskiainen 13.2.**

Keskusteltiin Laskiaissitsien järjestelyistä.

### **10.7 Kertun kepittäjäiset 21.3.**

Ei uutta asiaa.

### **10.9. Pykälä-viikko 9.- 15.4.**

Keskusteltiin toimikuntahaun etenemisestä.

Keskusteltiin Pykälä-viikon busseista.

### **10.10 Vappu**

Yleisvastaava Hieta-aho kertoi järjestäjien tulevasta yhteistapaamisesta.

Keskusteltiin tapahtuman esiintyjästä.

### **10.11 Kesän avajaiset**

Yleisvastaava Hieta-aho totesi järjestävien tahojen tapaavan pian.

### **10.12 Muut yleisasiat**

Ei muuta yleisasiaa.

## **11. Talous**

### **11.1. Avustushakemukset**

Ei uusia avustushakemuksia.

### **11.2 Valmennuskurssit**

Vastaava kurssipäällikkö Antti Silvolahti ja avustavat kurssipäälliköt Sinia Raittila, Ella Hirvenkari ja Julia Sundström saapuivat kello 20.08.

Pidettiin esittäytymiskierros.

Keskusteltiin valmennuskursseista.

Silvolahti, Raittila, Hirvenkari ja Sundström poistuivat kello 20.39.

Palattiin kohtaan 7. ja esityslistan mukaiseen työjärjestykseen.

### **11.3 Spex**

Ei uutta asiaa.

### **11.4 Muut talousasiat**

Keskusteltiin muista talousasioista.

## **12. Tila-asiat**

### **12.1 Tilavuokrat**

Tilavastaava Aila kertoi menneestä tilavuokrasta.

Vahvistettiin kaksi tilavuokrasopimusta. (Liite 3 ja 4)

### **12.2 Muut tila-asiat**

Keskusteltiin tilavarauksista.

Tilavastaava Aila totesi Siivousbileiden sujuneen hyvin.

Aila kertoi uudesta astianpesukoneesta.

### **13.1 Oikeusapuvaliokunnan kuuleminen**

OAVK:n puheenjohtaja Sebastian Pohja ja varapuheenjohtaja Kristiina Kaski saapuivat kello 18.30.

Pidettiin esittäytymiskierros.

Pohja ja Kaski kertoivat OAVK:n toiminnasta ja kehitystavoitteista.

Keskusteltiin toimiston käytöstä.

Keskusteltiin OAVK:n mahdollisesta mainoksesta Inter Vivokseen ja muusta some-näkyvyydestä.

Keskusteltiin mahdollisesta uudesta tapahtumasta OAVK:n ja muiden Pykälän toimijoiden järjestämänä.

Keskusteltiin uusista tarpeellisista hankinnoista.

Keskusteltiin salassapitoasioista.

Pohja ja Kaski poistuivat kello 19.30.

Palattiin kohtaan 6.2.3. ja esityslistan mukaiseen työjärjestykseen.

### **13.2 Vuosijuhlat**

Keskusteltiin vuosijuhlilla puheita pitävistä henkilöistä ja muista esiintyjistä.

Sihteeri Antonacci kertoi vuosijuhlamarsalkoiden suunnitelmista lipunmyyntiä koskien. Antonacci kertoi lipunmyyntipäivistä tiedotettavan pian.

Keskusteltiin tanssi- ja etikettikoulutuksen ajankohdasta.

Antonacci kertoi vuosijuhlamarsalkoiden kokoavan vuosijuhlatoimikunnan hakuajan päätyttyä ja toimikunnan kokoustavan helmikuun alussa.

Keskusteltiin vuosijuhlien väriteemasta.

### **13.3 Rahankeräyslupa**

Keskusteltiin rahankeräyksen etenemisestä ja käytännön järjestelyistä.

### **13.4 Muut esille tulevat asiat**

Todettiin FCC Flipin saapuvan hallituksen kokoukseen 25.1.

Todettiin taloustoimikunnan kokoustavan 17.1.

Todettiin seuraavassa hallituksen kokouksessa keskusteltavan kerhotilojen sulkuohjeista.

### **14. Seuraava kokous**

Todettiin seuraavan kokouksen olevan 25.1.2018 kello 18.00.

Todettiin taloudenhoitaja Barriskellin olevan pullavuorossa.

## **11. Kokouksen päättäminen**

Puheenjohtaja Fallenius päätti kokouksen kello 00.59.

## **Pöytäkirjan vakuudeksi**

---

Jemina Fallenius  
Puheenjohtaja

---

Sara Antonacci  
Sihteeri